
Referat møte i FAU/Tangvall skole skoleåret 2022/2023 

Tid: Tirsdag 01.11.2022, kl 18.00-20.20  

Sted: Personalrommet på Tangvall skole 

Klasse FAU representant Tilstede 

8A Kirsten Marie Solås X 

Vara 8A Julianne Karlsen Risan  

8B Erik Sæther  

Vara 8B Elisabeth Angel X 

9A Markus Reisvaag X 

Vara 9A Stine N. Andersen  

9B Kristian Strøm X 

Vara 9B Øyvind Haarr  

9C Kari Lunøe-Nielsen X 

Vara 9C Lars Kjetil Sørhus  

10A Benedicte Andresen X 

Vara 10A Kim Erlend Løvslett  

10B Steinar Knutsen X 

Vara 10B Hilde Stråtveit  

Rektor Elin Rekve X 

Stedfortreder   

Neste møte:170123, kl 18-20, Personalrommet på Tangvall skole 

40/2022 Godkjenning av saksliste og av referat fra forrige møte 

Godkjent 

41/2022  Saker fra rektor/skole 

Rektor: Skolefrokost 

Rektor la frem forslag om å gjennomføre prosjekt med skolefrokost 1. driftsår på ny 

ungdomskole. Dette vil innebære ansettelse av en person mellom 07.00 - 09.00. 

Kommunen bidrar med noe midler, resten finansieres via frivillig innbetaling fra 

foresatte på kr 100 pr mnd i 10 mnd. Innbetalingsordningen skal være frivillig og 

anonym. Tilbudet omfatter alle elever på skolen. FAU støtter prosjektet med frivillig 

innebetaling, og er meget fornøyd med frokost til alle elever. 

 

Flytting til ny skole 

Gammel skole rives 2. januar. For at flytting skal være gjennomførbart foreslår skolen at 

elevene har 2 hjemmedager for at flyttingen skal la seg gjennomføre. Det foreslås 

flyttedager mandag 12. desember (nedpakking) og mandag 2. januar (innflytting). 



FAU støtter hjemmeskole disse to dagene. 

 

Forskrift om nærskoleprinsippet. 

Oppheving av lokal forskrift om skolekretser skal opp i oppvekstutvalget 8. november, og 

bystyret 9. november. Adm innstiller på at forskriften oppheves med umiddelbar 

virkning. 

Det innebærer at elever som skal til Tangvall skole høsten 2023 skal ha inntak via 

nærskoleprinsippet.  

 

Skoleturer/Aktiv skole 

Det er svært kostnadskrevende for skolen å sende ansatte til turene (Oslo og evt 

Tyskland/Polen). Slik budsjettrammene er, må vi finne nye løsninger. Skolen ønsker å 

tilrettelegge for at turene skal gjennomføres også i fremtiden, men ber FAU diskutere 

muligheten for at skolen og aktiv skole kan dele på kostnadene til dette. Et forslag er at 

skolen fastsetter et beløp de bidrar med, og at den aktuelle aktiv skole komiteen tar en 

større del av kostnaden for ansatte som deltar på turen.  

Skolen kan fremlegge et estimat på hva en slik kostnad vil være for å skape mest mulig 

forutsigbarhet for Aktiv skole komiteen.  

Endringene fylles inn i retningslinjene, og vil i sin helhet gjelde for 2009 kullet, og kullene 

som kommer etter. For 2008 kullet vil rektor gå i direkte dialog med komiteen på 

trinnet.  

 

“Sterk & klar” program for foreldreforbygging  

Tema rus og forebygging blant foreldre. Skolen har allerede et opplegg for temaet som 

omfatter rus og forebygging på elev og foresatt nivå. Vi sender saken videre til Komfug 

så kan de vurdere om dette er noe de ønsker å ta ut til alle foresatte i kommunen.  

 

Din IDIOT 

Program for mobbing på elevnivå. Også på dette har skolen i sitt årshjul og vi takker 

derfor nei.  

 

42/2022 Saker fra FAU/SU/SMU/Komfug 

Nyttårsball med Tangvall og Tinntjønn  

Heter nå nyttårsfest etter innspill fra elevråd ved Tangvall og Tinntjønn skoler.  

Nyttårsfesten for 10. Trinn ved Tangvall og Tinntjønn skoler avholdes fredag 20. Januar 

kl 19.00. Invitasjon er sendt ut og påmeldingsfrist er satt til 25.11.2022.  

 



 

43/2022 Hjem, skole, skolemiljø 

Kari har vært i kontakt med Terje Erkleiv for å få rapport fra dem på ungdomsmiljøet i 

Søgne. Vi avventer svar og satser på å få besøk av politiet i neste FAU møte.  

 

44/2022 Status nytt skolesenter Tangvall 

Bygging er i rute. Første skoledag på ny ungdomskole er tirsdag 3. januar 2023.  

 

45/2022 Oppfølging av høringsutspill videregående skoler 

Fylkeskommunedirektøren anbefaler å opprette en ny midlertidig nærskoleregion  

rundt Søgne videregående skole de neste tre skoleår, 2023/2024, 2024/2025 og 

2025/2026. 

FAU mener at det fortsatt skal være fritt skolevalg i Kristiansand kommune. Kari Lunøe-

Nilsen sender et høringsinnspill til høringsnotatet på vegne av FAU Tangvall.  

 

 

46/2022 Eventuelt 

Onsdag 16. November har komfug opplæringsmøte for FAU og SU representanter i 

Kristiansand kommune på kongsgård skolesenter fra 18.00 -20.00. Kristian Strøm deltar 

på vegne av FAU.  

 

Åpning av ny skole.  

FAU ønsker å arrangere en feiring av den nye skolen en gang på nyåret. FAU har bedt 

elevråd komme med innspill til hva dette kan være. FAU ønsker å arrangere en sosial 

kveld for elever og foresatte i forbindelse med dette.  

 

 

 

 

Benedicte Andresen 

Ref 

 

 


